
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 10. marts 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 740 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 740:  

”Ministeren bedes kommentere pressemeddelelsen fra Danske Patienter og Lægefor-

eŶiŶgeŶ fra deŶ ϭϬ. ŵarts ϮϬϮϬ ”PatieŶter og læger til sundhedsministeren: Lav can-

Ŷabisforsøget oŵ, så det giver brugbar videŶ” og tilkeŶdegive hvilke overvejelser og 
eventuelle initiativer pressemeddelelsen giver anledning til?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt på grund af den ekstraordinære situation, som Sund-

heds- og Ældreministeriet og ministeriets styrelser befinder sig i, i forbindelse med 

håndteringen af COVID-19. 

 

Med venlig hilsen 
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